
PARTNEŘI KRAJSKÉ HOSPODÁŘSKÉ KOMORY KARLOVARSKÉHO KRAJE:

Aussehen und Einsatz

ept hat seinen Hauptsitz in Peiting, den Ursprung in Buching und mehrere
Niederlassungen im Ausland. Für alle wird die ept-Bildmarke verwendet und 
es gelten die gleichen Richtlinien bezüglich des Corporate Design.

4.1 ept connector s.r.o.

Das Werk in Tschechien ist eine eigenständige Firma, die sich aber in
Gestaltung und Auftritt stark an der ept GmbH & Co. KG orientiert.

ept connector s.r.o. ist mit einem eigenen Firmenzeichen ausgestattet, 
das anstelle des ept-Schriftzuges mit den drei Punkten eingesetzt wird. 
Es besteht aus dem ept-Logo und dem Zusatz connector s.r.o. Die 
sonstigen CD-Richtlinien bezüglich Farbe, Schrift und Platzierung sind 
davon nicht betroffen.

Achtung! Beachten Sie bitte bei der sw-Umsetzung, dass der Zusatz 
connector s.r.o. in 100 % Schwarz umgesetzt wird.

Hinweis:

andere Varianten und Firmenzusätze, die nicht durch ept 
freigeben wurden, sind nicht erlaubt.
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DVOUMĚSÍČNÍK KRAJSKÉ HOSPODÁŘSKÉ KOMORY KARLOVARSKÉHO KRAJE

 2 2024

Inovační workshop                    
„3D tisk v praxi“ 

Kontaktní osoba: Marek Bureš, marek.bures@karp-kv.cz                           www.karp-kv.cz  

Karlovarská agentura rozvoje podnikání (dále „KARP“)  připravuje další ze série inovačních workshopů. 
Aktuálním tématem je 3D tisk a možnosti jeho využití. Na akci se zaměříme jak na tisk plastový/kompozitní, 
tak i na tisk kovový. Našimi hosty budou primárně výzkumníci a technici ze Západočeské univerzity, kteří se 
této problematice věnují již řadu let a to jak z pohledu praktického nasazení tak výzkumného. Demonstrovány 
budou výsledky z řady realizovaných projektů ve spolupráci s průmyslovými firmami, ale také i aktuální 
výstupy výzkumných aktivit zaměřujících se například na 3D tisk forem pro vstřikolisy nebo recyklaci tiskových 
prášků. Opět se budeme snažit udělat akci jako v předcházejícím případě maximálně interaktivní, takže 
klasické prezentace budou střídány diskuzí a prohlídkou vytisknutých výrobků. Workshop budeme zahajovat i 
základními informacemi o technikách 3D tisku, používaných materiálech a přípravě dat, takže pokud se chcete 
s 3D tiskem teprve seznámit, přijdete si na své i v tomto případě. Účast na workshopu je zdarma po předchozí 
registraci.  

PROGRAM: 
 
9:00 – 10:00 : Kompozitní 3D tisk  

• Úvod do problematiky plastového 3D tisku 
• Vlastnosti tiskových materiálů a techniky 

kompozitního 3D tisku 
• Možnosti 3D tisku forem pro vstřikolisy 
• Diskuze a prohlídky ukázkových výrobků 

10:00 – 11:00 : Kovový 3D tisk 

• Úvod do problematiky kovového 3D tisku 
• Pokročilé techniky 3D tisku z kovů 
• Diskuze a prohlídky ukázkových výrobků 

11:00 – 12:00 : 3D tisk nejen v průmyslové praxi 

• Design a 3D tisk 
• Protetika 

KDE: podnikatelský inkubátor 
KANOV, Závodní 278, Karlovy Vary 

KDY: 3. 11. 2021 

REGISTRACE: 
https://forms.office.com/r/UKzE9tqthL 

Hlavním partnerem akce je 
Regionální technologický institut 
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PARTNER 
VAŠEHO ROZVOJE!
KVĚTEN 2024

2. 5. 2024                            Akademie nejen pro manažery: 
3. Koučink jako efektivní přístup manažera více zde

2. 5. 2024                            Společný dopravní summit 
Česká republika – Bavorsko – Sasko více zde

9. 5. 2024                            Akademie pro mistry výroby: 
3. Rozvoj schopností vést – leadership více zde

15. 5. 2024                            Akademie pro management kvality: 3. Interní auditor více zde

15. 5. 2024                            Setkání podnikatelů s hejtmanem 
a vedením Karlovarského kraje více zde

30. 5. 2024                            Akademie pro management kvality: 
4. Komunikace v týmu a mezi týmy organizace více zde

ČERVEN 2024

4. 6. 2024   Akademie pro mistry výroby: 
4. Cílená komunikace a zvládání stresu více zde

18. 6. 2024   Akademie pro mistry výroby: 
5. Řízení změn a neustálé zlepšování více zde

19. 6. 2024   Akademie pro management kvality: 
5. Řízení změn a neustálé zlepšování více zde

20. 6. 2024   11. ročník tenisový turnaj čtyřher více zde

21. 6. 2024   KONZULTAČNÍ DEN: 
Podnikání v Německu více zde

25. 6. 2024   Akademie nejen pro manažery: 
4. Kreativní myšlení více zde

Bližší informace:
tel.: 354 426 140, e-mail: info@khkkk.cz

CELÝ
KALENDÁŘ 
AKCÍ

https://www.khkkk.cz/event/akademie-nejen-pro-manazery-3-koucink-jako-efektivni-pristup-manazera/
https://www.khkkk.cz/event/spolecny-dopravni-summit-ceska-republika-bavorsko-sasko/
https://www.khkkk.cz/event/akademie-pro-mistry-vyroby-3-rozvoj-schopnosti-vest-leadership/
https://www.khkkk.cz/event/akademie-pro-management-kvality-3-interni-auditor/
https://www.khkkk.cz/event/setkani-podnikatelu-s-hejtmanem-a-vedenim-karlovarskeho-kraje-2/
https://www.khkkk.cz/event/akademie-pro-management-kvality-4-komunikace-v-tymu-a-mezi-tymy-organizace/
https://www.khkkk.cz/event/akademie-pro-mistry-vyroby-4-cilena-komunikace-a-zvladani-stresu/
https://www.khkkk.cz/event/akademie-pro-mistry-vyroby5-rizeni-zmen-a-neustale-zlepsovani/
https://www.khkkk.cz/event/akademie-pro-management-kvality-5-rizeni-zmen-a-neustale-zlepsovani/
https://www.khkkk.cz/news/stante-se-partnery-11-rocniku-tenisoveho-turnaje-ctyrher/
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScto0scgM0VfdeKRlzi_ksdDTviGJmRPJUBRASWNmq0VDm5QQ/viewform
https://www.khkkk.cz/event/akademie-nejen-pro-manazery-4-kreativni-mysleni/
https://www.khkkk.cz/vzdelavani-a-akce/kalendar-akci/
https://www.khkkk.cz/events/
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08:30

Restaurant Marshall
Ke Golfu 445, 356 04

Dolní Rychnov

PETR KULHÁNEK
hejtman 
Karlovarského kraje

608887078 volfova@khkkk.czBarbora Volfováwww.khkkk.cz
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KARLOVARSKÉHO

KRAJE

 Plánované krajské investice
 Podpora podnikání ze strany Karlovarského kraje
 Dotace z Operačního programu Spravedlivá 

transformace
 Vysokoškolské vzdělávání 
 Dotazy podnikatelů
 Networking
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20 let východního rozšíření EU:  
Rozvoj transevropské železniční sítě 
na centrálním rozhraní mezi  
východem a západem  

Společný dopravní summit  
Česká republika – Bavorsko – Sasko 

©
 s

an
ds

un
 

 

Program:  
 
9:00 Uhr           Meet and Greet – Road show  
 

10:00 Uhr  Přivítání  
Petr Kulhánek 
Hejtman Karlovarského kraje  

  20 let východního rozšíření EU:  
Výstavba transevropské železniční 
sítě na rozhraní mezi východem a 
západem 
Tomáš Linda 
Předseda představenstva  
Krajské hospodářské komory  
Karlovarského kraje   
 
Dr. Michael Waasner 
Prezident Hospodářské komory  
Oberfranken Bayreuth 

10:20 Uhr Úvodní slovo 
Martin Kupka 
Ministr dopravy ČR  

10:30 Uhr Pódiová diskuze   
 
Martin Kupka 
Ministr dopravy ČR  
 
Christian Bernreiter, MdL 
Bavorský státní ministr  
pro bydlení, výstavbu a dopravu 
 
Ines Fröhlich 
Státní tajemnice saského ministerstva 
hospodářství, práce a dopravy 
 
Lothar Neuhoff 
Vedoucí oddělení pro železnice  
Německé Spolkové ministerstvo  
pro digitální záležitosti a dopravu 
 
 

 Diskuzní fórum  
 

  12:15 Uhr Karlovarská deklarace  
Michal Pospíšil  
Místostarosta města Cheb  
Prezident Euregia Egrensis Čechy  
 
Peter Berek  
Zemský rada okresu Wunsiedel  
Prezident Euregia Egrensis Bavorsko  

12:30 Uhr Polední občerstvení  
 
Pořadatelé: 
 
• Hospodářská komora Oberfranken Bayreuth 
• Hospodářská komora Nürnberg Mittelfranken  
• Krajská hospodářská komora Karlovarského kraje   
 
• Zájmové sdružení pro elektrifikaci  

Sasko-bavorské sdružení měst 
• Zemský okres Wunsiedel im Fichtelgebirge  
• Zastoupení pro elektrifikaci železnic Bavorsko-

Sasko/ Logistická agentura Oberfranken e.V.  
 
Kdy: 
Čtvrtek, 2. května 2024 
10:00 – cca. 13:00 CET 
 
Kde:  
Hotel Thermal, I. P. Pavlova 2001/11,  
360 01 Karlovy Vary  
 
Vstup na akci je po přihlášení zdarma.  
 
Kontaktní osoby: 
 

Lenka Mansfeldová          Stephan Jarmer 
 +420 737 045 998        +49 921 886-366 

mansfeldova@khkkk.cz           jarmer@bayreuth.ihk.de 
 
Přihlášky online zde. 
  
Prosíme o závazné přihlášky 
nejpozději do pondělí, 
22.04.2024.  
Počet účastníků je omezen. 
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Vzdělávejte zaměstnance 
s komorou téměř či zcela zdarma
Krajská hospodářská komora Karlovarského kraje in-
formuje o možnostech vzdělávání vašich zaměstnanců 
TÉMĚŘ či ZCELA ZDARMA.

Nabídka se týká nových vzdělávacích projektů, které 
v současné době začíná KHK KK realizovat:
	 Centrum vzdělávání KHK KK
	 DIGIcentrum KHK KK

Cílem obou projektů je realizace vzdělávacích kurzů 
pro zaměstnance členských firem KHK KK a OSVČ, kteří 
jsou členy KHK KK.

Centrum vzdělávání KHK KK
Projekt je zaměřen na kurzy v oblastech měkkých ma-
nažerských dovedností, účetních a ekonomických kur-
zů, právních kurzů a jazykových kurzů. V rámci projektu 
budou realizovány vzdělávací bloky/akademie vztahují-
cí se vždy k nějaké pracovní pozici či oboru. Každá aka-
demie má celkem 40h a je složena z 5-ti jednodenních 

(8h) vzdělávacích kurzů. Dále budeme také realizovat 
jazykové kurzy – NJ, AJ a ČJ.
Realizace projektu je plánována od 04/2024 do 12/2026. 
Účast na kurzu je hrazena z 95% dotací v režimu de mi-
nimis z Operačního programu zaměstnanost+ (OPZ+) 
a 5% spoluúčastí zapojené firmy. Podrobné informace 
o projektu, podmínkách zapojení a tématech vzděláva-
cích kurzů naleznete zde.

DIGIcentrum KHK KK
Projekt je zaměřen na kurzy v oblastech digitálních do-
vedností – např. v tématech MS Excel, MS Word, Soci-
ální sítě, Canva, Webové stránky a marketing, AI (umělá 
inteligence) a další… Realizace projektu je plánována od 
04/2024 do 09/2025. Účast na kurzu je hrazena 100% 
dotací v režimu de minimis z Národního plánu obnovy 
(NPO).
Podrobné informace o projektu a podmínkách zapojení 
naleznete zde. 

https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fkhkkklinks.seurl.cz%2Fpublic%2Fopen%2Fnlink%2F%3Fu%3Dd2780cf1-5b7f-11e5-a253-002590a1e85a%26c%3D4a8e1d9e-e106-11e9-82e0-06b3ea2053b4%26l%3Dad7a4328-dfb0-11ee-b30d-9c69b462e2e4%26sid%3D60af046ffd304d7ab5ccbba9d8388a79&data=05%7C02%7Cvajdik%40khkkk.cz%7C1ab8fbdf439a4cc3a24e08dc442e45a3%7Cc660490229584f0ea982a3e16e9e6775%7C0%7C0%7C638460213661144989%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=%2BYRLZiHX64N%2FjzNT%2BZmNsAsqfZLAjLTlq0%2Bo7Hm5k3o%3D&reserved=0
https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fkhkkklinks.seurl.cz%2Fpublic%2Fopen%2Fnlink%2F%3Fu%3Dd2780cf1-5b7f-11e5-a253-002590a1e85a%26c%3D4a8e1d9e-e106-11e9-82e0-06b3ea2053b4%26l%3Dad7e21a0-dfb0-11ee-ab42-9c69b462e2e4%26sid%3D60af046ffd304d7ab5ccbba9d8388a79&data=05%7C02%7Cvajdik%40khkkk.cz%7C1ab8fbdf439a4cc3a24e08dc442e45a3%7Cc660490229584f0ea982a3e16e9e6775%7C0%7C0%7C638460213661181131%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=y9Cdm7aefp7ZLbUaObS%2B1My2wt4TkBshSQ8DaDbeydE%3D&reserved=0
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Chebské firmy mají zájem 
o zaměstnance ze Sokolova 

Jak zlepšit dostupnost zaměstnání pro obyvatele So-
kolova? To bylo tématem schůzky se starostou města 
Petrem Kubisem, kterou pro členské firmy z chebské 
průmyslové zóny připravila Krajská hospodářská komo-
ra Karlovarského kraje. Právě tyto společnosti by rády 
nabídly pracovní místa i lidem ze Sokolovska. A rozhod-
ně nejde jen o nekvalifikované pozice. 

Zástupci hospodářské komory vítají, že chce vedení So-
kolova naslouchat i podnikatelům a nacházet průniky je-
jich potřeb s potřebami obyvatel a města. „Propojení pod-
nikatelské a veřejné sféry vnímáme jako klíčový prvek pro 
rozvoj regionální ekonomiky. Tato spolupráce tvoří základ 
pro efektivní využití pracovních příležitostí a zlepšení do-
stupnosti zaměstnání pro občany. V případě Sokolovska 
je toto propojení obzvlášť důležité, zejména v kontextu 
dlouhodobé nezaměstnanosti,“ říká Tomáš Linda, předse-
da představenstva KHK KK. „Rádi jsme panu starostovi 
přiblížili, jaká je momentálně situace v chebské průmys-
lové zóně. Mnoho lidí ji má spojenou s nekvalifikovanými 
profesemi, což se v posledních letech výrazně mění. I pro 
nás je velice důležité, že zde firmy nabízí i pracovní pří-
ležitosti s přidanou hodnotou. To jsou totiž místa, která 
přispívají ke změně zaměstnanecké struktury v regionu 

a zlepšování podmínek - i těch platových,“ podotýká. A 
to na setkání potvrdili i zástupci firem. Například ve 
společnosti DHL pracuje čtvrtina zaměstnanců už jako 
specialisté. Pozice ve výrobě i v inženýringu nabízí také 
společnost BWI, která chystá nový projekt. Ten předpo-
kládá, že by do pěti let mohl stoupnout počet zaměst-
nanců ze současných 240 na 420 až 450. Volná místa 
má také společnost Nexans, která momentálně poptává 
zejména pracovníky do výroby, ale má otevřené pozice i 
controllingu či leanu. 
Chebská průmyslová zóna je pro obyvatele Sokolova 
autem dobře dostupná. Diskutovalo se také o vytvoření 
efektivnějšího dopravního spojení do průmyslové zóny, 
a to v souvislosti s hromadnou dopravou. „Ve spolupráci 
s místními firmami bychom chtěli přiblížit lidem z naše-
ho regionu širokou škálu pracovních příležitostí, které 
zde na ně čekají, a zároveň zlepšit dopravní spojení tak, 
aby byla průmyslová zóna snadno dostupná pro všech-
ny,“ podotýká starosta Sokolova Petr Kubis. „Průmyslová 
zóna má pověst montovny, ale to už dávno není pravda. 
Zdejší firmy samozřejmě poptávají zaměstnance na po-
zice jako skladník nebo dělník do výroby, vedle toho ale 
hledají i lidi s jazykovou výbavou nebo uchazeče o inže-
nýrské ale i manažerské pozice,“ dodává starosta Kubis. 
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Stáže a zaměstnání pro 
studenty posledních ročníků 
a absolventy SŠ s dotací na mzdu 
poskytovanou členům KHK KK
KHK KK informuje své členy, že v rámci realizace pro-
jektu „Ze školy do práce“ je možné prostřednictvím 
Paktu zaměstnanosti Karlovarského kraje nabídnout 
žákům posledního ročníku a absolventům škol ISŠTE 
Sokolov, SŠ živnostenské Sokolov, ISŠ Cheb, SŠ logis-
tické v Dalovicích, Střední zdravotnické školy a vyšší 
odborné školy Cheb a Střední zdravotnické školy a vyš-
ší odborné zdravotnické školy Karlovy Vary, zaměstná-
ní nebo stáž. Krajská hospodářská komora vám pomůže 
s oslovením vhodných kandidátů nebo je možné oslovit 
i žáky, se kterými již spolupracujete.

Na tyto žáky je možné obdržet od 9/2023 – 8/2025 pří-
spěvek na mzdu a to na:

•  zaměstnání absolventa po dobu 6 měsíců ve výši 95 % 
z maximální měsíční částky 29 725,- Kč (1 486,25 Kč 
na 0,05 úvazku) hrubé mzdy. Absolventem je myšlena 
osoba vstupující do zaměstnání na práci odpovídající 
její kvalifikaci, jestliže celková doba její odborné pra-
xe nedosáhla po řádném (úspěšném) ukončení studia 
(přípravy) 2 let, přičemž se do této doby nezapočítá-
vá doba mateřské nebo rodičovské dovolené. Z této 
skupiny jsou vyloučeni absolventi VŠ. Maximální po-
skytnutá částka 169 432,50,- Kč. Spolufinancování 
činní 5 %. Částka je poskytována v rámci režimu de 
minimis.

•  zaměstnání / praxi žáků a studentů posledního roč-
níku SŠ či VOŠ – STÁŽ, kteří se soustavně připravují 
na výkon budoucího povolání v posledním ročníku. 
U těchto osob musí být případná praxe poskyto-
vána výhradně nad rámec praktického vyučování 
zajišťovaného školou. Praxe může být realizována 
v délce 1 pracovního úvazku rozloženého do 1-6 mě-
síců. Zaměstnavatel obdrží 95 % z maximální částky 
29 725,- Kč (1 486,25 Kč na 0,05 úvazku) hrubé mzdy. 
Spolufinancování činní 5 %. Částka je poskytována 
mimo režim de minimis. Osoba vyhrazená zaměstna-
vatelem k práci se studentem ve firmě (mentor) obdr-
ží 245,- Kč/ hodinu v délce 40 hodin.

V případě zájmu nám zašlete požadavky na hledané ab-
solventy, případně nás kontaktujte o podrobnější infor-
mace.

KONTAKTNÍ OSOBY:
Ing. Lucie Kulhánková
kulhankova@khkkk.cz I +420 723 433 187
Ing. Barbora Volfová
volfova@khkkk.cz I +420 608 887 078
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Vstup na německý trh
Založení firmy/pobočky v Německu
Daně a účetnictví
Zaměstnávání pracovníků
Hledání kooperačního partnera

a řada dalších otázek dle vašich potřeb.

Podnikání v Německu
KONZULTAČNÍ DEN

www.khkkk.cz

Kontaktní osoba: 
Jana Hadašová
tel: 603 274 294
email: hadasova@khkkk.cz

21.6.2024 od 10:00 do 15:00hodin

Podmínky účasti:
Konzultace v délce max. 45 minut bude poskytnuta pouze předem
registrovaným účastníkům.
Účast je závazná. Uzávěrka pro přihlášení je do 14.6. 2024.

Pro členy KHK KK: ZDARMA
Pro nečleny:           1000 Kč bez DPH/ 1210 Kč vč. DPH

Úřad KHK KK, nám. Krále Jiřího z Poděbrad 478/33, Cheb, 2. patro

Odborné konzultace v délce 45 minut v českém jazyce bude
poskytovat koordinátorka česko-saských vztahů 

Mgr. Michaela Holá z IHK Chemnitz.

Registrace on line zde

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScto0scgM0VfdeKRlzi_ksdDTviGJmRPJUBRASWNmq0VDm5QQ/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScto0scgM0VfdeKRlzi_ksdDTviGJmRPJUBRASWNmq0VDm5QQ/viewform
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Podnikatelé formulují doporučení 
novému Evropskému parlamentu 
a Evropské komisi

Čeští podnikatelé se chtějí výrazně angažovat ve for-
mování takových podmínek podnikání v Evropské unii, 
které jim pomůžou udržet svou konkurenceschopnost. 
Novému Evropskému parlamentu a Evropské komisi 
sestavují sadu doporučení, které budou mimo jiné vy-
cházet z výsledků mezinárodní konference Česko v EU: 
Příštích 20 let.

„Vstup do Evropské unie byl pro podnikatele i hospodář-
ství důležitým milníkem. Země se stala součástí spole-
čenství, využila příležitosti jednotného ekonomického 
prostoru a volného pohybu osob, zboží a služeb. Potře-
bujeme se ale dívat do budoucnosti, proto budeme od 
prvních dní evropského mandátu 2024-2029 apelovat 
na podporu rozvoje podnikání i na strategické investi-
ce, abychom zajistili konkurenceschopnost podniků. 
Budeme také usilovat o rovnováhu mezi environmen-
tálními, sociálními a ekonomickými cíli, a také o to, aby 
se pozornost Evropy soustředila na posílení jednotného 
trhu, který umožní podnikům růst, inovovat, investovat, 
rozvíjet se a soutěžit jak v Evropě, tak i na mezinárod-
ní úrovni,“ uvedl viceprezident Hospodářské komory 
a prezident Svazu obchodu a cestovního ruchu Tomáš 
Prouza během konference v Lichtenštejnském paláci, 

kterou organizovala Hospodářská komora ve spoluprá-
ci s Úřadem vlády a pod záštitou ministra pro evropské 
záležitosti Martina Dvořáka u příležitosti výročí vstupu 
České republiky do Evropské unie.
Podnikatelé označili šest oblastí, které by podle nich 
měly mít v následujících funkčním období prioritu. Jde 
o snížení administrativní a regulatorní zátěže podniků, 
jednotný trh bez překážek, lidské zdroje a dovednosti, 
přehodnocení politických iniciativ EU v oblasti udržitel-
nosti a zrevidování cílů evropské Zelené dohody, rozší-
ření bilaterálních obchodních dohod EU a efektivnější 
provádění těch stávajících a také posílení spolupráce 
mezi sousedními zeměmi a usnadnění procesu přistou-
pení těch kandidátských.
Na konferenci vystoupili hosté z řad politiků i byznysu, 
mj. místopředsedkyně Evropské komise Věra Jouro-
vá, bývalý prezident a předseda vlády Slovinka Borut 
Pahor, bývalý předseda vlády Irska Bertie Ahern, vice-
premiérka Ukrajiny pro evropskou a euroatlantickou 
integraci Olha Stefanišyna, prezident Eurochambres 
Vladimír Dlouhý nebo ministr pro evropské záležitosti 
Martin Dvořák. Z byznysového prostředí např. zástupci 
Amazonu, ČEZ, ExxonMobil, Google, Mastercard, MSD 
nebo Wolt.
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Krátce z komory…

Představujeme vám novou aplikaci pro kariérové 
poradenství, kterou jsme školám v kraji přinesli 
díky spolupráci s Moravskoslezským paktem za-
městnanosti 🥳Najít Cestu k zaměstnání je díky ní 
úplná hračka.🥳

Cesta k zaměstnání žákům poradí:

 jak vytvořit životopis

 jak se připravit na pracovní pohovor

 na co si dát pozor v pracovní smlouvě

 o právech podle zákoníku práce

 a mnoho dalšího!

Navštivte web www.cestakzamestnani.cz, kde se 
zábavnou formou dozvíte, jak uspět na trhu práce. 
Instruktážní video, jak s aplikací pracovat nalez-
nete zde 🥳🥳https://www.youtube.com/watch?v=-
GPptqyBCALQ. A Pokud máte zájem o modelové 
hodiny, určitě se nám ozvěte na email volfova@
khkkk.cz🥳.

Dejte nám vědět, jak se vám aplikace líbí.

Yez! Výživa s nutričním terapeutem, Veronika Vlčková
Poskytování komplexních poradenských služeb v oblasti výživy v Karlových Varech a okolí. Speciali-
zuje se nejen na kvalitní diagnostiku složení těla, ale především na nutriční poradenství pro širokou 
veřejnost od mladých zákazníků až po seniory a aktivní či rekreační sportovce přímo na míru každé-
mu klientovi s ohledem na jeho návyky, pracovní zátěž a zdravotní speci�ka. 

Natálie Bezdíčková – kosmetické služby a kadeřnictví
Provozuje kadeřnictví Bílý Květ v centru Karlových Varů, 
zároveň také nabízí mobilní kosmetické a vizážistické služby
v pohodlí domova svých klientek. 

Halyna Deykalo – Kosmetika La Rosa
Kosmetický salon blízko centra Chebu, kde nabízí kosmetické služby v té nejvyšší kvalitě. Svým klient-
kám i klientům se plně věnuje a soustředí se na to, aby při výkonu jednotlivých služeb mohli relaxovat 
a byli maximálně spokojeni.

Institut RM, Pavel Vaněk
Snaží se o individuální přístup a péči o člověka jak v oblasti fyzické, tak i duševní. Prvním krokem 
v péči o tělo by měla být aktivní forma prevence a uzdravování - pohyb. Proto nabízí zdravotní cvičení 
jak pravidelně, tak nepravidelně. Druhým krokem v péči o tělo je určitě masáž, která se neprovádí jen, 
když už nás něco bolí.

a řadě dalších…

Olena Ukalska - manikérka a pedikérka
Nabízí manikúru, pedikúru a kreativní úpravu a modeláž 
nehtů, kreativní líčení, dětský koutek a dojezd za klienty 
do lázeňských domů a domácností.

{11}

4.4.2024 proběhlo regionální kolo soutěže Talentů 
pro firmy T-Profi. Týmy, složené jak ze žáků základ-
ní, tak  i střední školy a firemním kapitánem, měly 
za úkol sestavit v časovém limitu 2,5 hodin ze sta-
vebnice Merkur funkční model auta spolu s gará-
ží a dalšími prvky dráhy, kterou pak musel jezdec 
projet. Regionální kolo vyhrál tým složený ze žáků 
Integrovaná střední škola technická a ekonomic-
ká Sokolov, p. o a 8.ZŠ Sokolov vedených kapitá-
nem ze společnosti ept connector s.r.o. a my týmu 
moc gratulujeme. Ostatní týmy ale byly skvělé 
a vítěznému týmu nedarovaly nic zadarmo. Děku-
jeme i dalším zúčastněným firmám a školám za je-
jich účast a podporu budoucích talentů věcnými 
dary 🥳 HF-Czechforge s.r.o, LAGARDE Spedition 
s.r.o. a Integrovaná střední škola Cheb.

23.3.2024 jsme byli součástí již druhého ročníku je-
dinečné přehlídky kutilů a vynálezců Maker Faire, 
kde jsme společně se Střední průmyslovou školou 
Ostrov představili aktivity, kterými podporujeme 
polytechniku na školách, a to s pomocí interaktiv-
ních prvků jako jsou roboti, které sestavili či na-
programovali studenti Informačních technologií 
a elektrotechniky.

http://www.cestakzamestnani.cz
https://www.youtube.com/watch?v=GPptqyBCALQ
https://www.youtube.com/watch?v=GPptqyBCALQ
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V letošním roce pro Vás připravujeme 11. ročník
tenisového turnaje, který uspořádáme v příjemném

prostředí 
Tenisového klubu Cheb, 20.6.2024

Mezi účastníky budou nejen členové KHK KK, ale také
zástupci z partnerských německých hospodářských komor

IHK Bayreuth a IHK Chemnitz.  Pro turnaj hledá hospodářská
komora partnery a nabízí následující možnosti sponzorství:

Sponzorský dar 4 000,-  KčSponzorský dar 4 000,-  Kč

 

STAŇTE SE PARTNERY 
11. ROČNÍKU

TENISOVÉHO TURNAJE ČTYŘHER

Krajská hospodářská komora Karlovarského kraje 

Jana Hadašová 

tel.: 354 426 140, 603 274 294 
e-mail: hadasova@khkkk.cz 

Kontaktní osoba: 

Nabídka sponzorství obsahuje: 

Dvě hrací místa (= jedno
družstvo)
Možnost nabídky propagačních
materiálů společnosti přímo u
registračního stolku na místě
Logo společnosti na zadní straně
diplomů

Nabídka sponzorství obsahuje: 

Čtyři hrací místa (= dvě družstva) 
Možnost nabídky propagačních  
materiálů společnosti přímo u  
registračního stolku na místě
Umístění loga na propagačních  
materiálech a pozvánkách
Logo společnosti na přední
straně diplomů a na pohárech

Sponzorský dar 8 000,-  KčSponzorský dar 8 000,-  Kč

Kontaktní osoba:
Krajská hospodářská komora Karlovarského kraje
Jana Hadašová, tel.: 354 426 140, 603 274 294, e-mail: hadasova@khkkk.cz
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Pověst Karlovarského kraje 
se mezi studenty zlepšuje
Západočeská univerzita v Plzni uspořádala 29. ročník 
veletrhu pracovních příležitostí a mezi vystavovateli 
nesměli chybět ani zástupci Krajské hospodářské komo-
ry Karlovarského kraje (KHK KK). Ti se na akci předsta-
vili společně s několika členskými firmami. Ačkoliv byla 
návštěvnost letošního veletrhu nižší než v uplynulých 
letech, zaměstnavatelé odjížděli spokojeni.

„Firmy v Karlovarském kraji se stále potýkají s nedostat-
kem kvalifikovaných pracovníků, což jim přináší řadu 
komplikací. Proto dlouhodobě usilujeme o vznik nových 
vysokoškolských oborů přímo v našem regionu. Nicmé-
ně, abychom získali potřebné talenty, musíme hledat 
i za hranicemi našeho kraje,“ uvedla Lenka Mansfeldová, 
ředitelka KHK KK. „Účast na veletrzích pracovních příle-
žitostí zaměřených na studenty a absolventy vysokých 
škol je pro nás logická volba, protože nám poskytuje pří-
mý kontakt s kvalifikovanými uchazeči o zaměstnání,“ 
vysvětlila.
Krajská hospodářská komora Karlovarského kraje se ve-
letrhu v Plzni zúčastnila již potřetí. „Letos jsme měli stá-
nek na elektrotechnické fakultě a jako každý rok jsme 
s sebou vzali zástupce významných firem z regionu. 
Tentokrát to byly společnosti SUAS Group, ept conne-
ctor, DHL a BWI. Zároveň jsme nabízeli pracovní pozice 
pro absolventy, stáže a spolupráci na ročníkových a dal-

ších odborných pracích od našich dalších členských fi-
rem,“ sdělila Barbora Volfová, zástupkyně ředitelky KHK 
KK.
Západočeská univerzita v Plzni momentálně má méně 
studentů, což se projevilo i na návštěvnosti veletrhu. 
Přesto však akce předčila očekávání potenciálních za-
městnavatelů. „Veletrh hodnotím velmi pozitivně. Spíše 
než na sběr kontaktů od studentů jsme se soustředili na 
představování naší společnosti, našich pracovních pozic 
a distribuci našich vizitek,“ řekla Zdena Strousková, HR 
generalista společnosti BWI. Jak potvrdila, rozhovory se 
studenty vypadaly velmi nadějně a je pravděpodobné, že 
některé z nich vyústí ve spolupráci.
Pozitivním trendem je, že studenti přestávají považovat 
Karlovarský kraj za neatraktivní. „Dříve jsme se setkávali 
s tím, že raději mířili za pracovními nabídkami do Prahy. 
Nyní zvažují i možnosti v Karlovarském kraji, i za cenu 
dojíždění,“ poznamenala Barbora Volfová.
Nedostatek kvalifikovaných uchazečů o práci však trápí 
zaměstnavatele v kraji dlouhodobě. „Firmy se proto sna-
ží pracovat s výší mezd tak, aby byly konkurenceschop-
né. Zároveň pozorujeme snahu firem změnit pohled na 
Karlovarský kraj a místní zaměstnavatele. Například 
v průmyslových zónách působí firmy, které potřebují 
nejen operátory, ale i manažerské pozice a další místa 
s přidanou hodnotou,“ uzavřela zástupkyně ředitelky 
KHK KK.



PODNIKATELSKÉ PŘÍLEŽITOSTI
Maďarský výrobce ekologických pracích kapslí hledá distributo-
ry, velkoobchodníky
Maďarská společnost vyrábí ekologické, 100 % biologicky odbou-
ratelné, veganské a organické kapsle určené pro ekologicky smýš-
lející zákazníky. Není nutná žádná další aviváž ani vůně, hypoaler-
genní vůně je již obsažena v kapsli. Ideální pro citlivou pokožku 
a dětské prádlo, neobsahuje fosfáty, rozpouští se ve vodě již o tep-
lotě 30 stupňů. Výrobce hledá distributory s ekologickými produk-
ty, kteří již mají kontakty na tomto speciálním trhu a jsou schopni 
dodávat obchodům, drogeriím, a internetovým obchodům. (MUL-
TI20240227002)

Polský tým vyvinul stroj na výrobu nových produktů z recyklova-
ných odpadních plastů a minerálních nebo organických plniv
Výzkumný tým vyvinul stroj, který využívá recyklované odpad-
ní plasty a plniva ve formě např. písku, prachu, sušené rostlinné 
hmoty k výrobě umělých kamenů, střešních tašek, dlažeb, elemen-
tů pro terénní úpravy a zahradních prvků. Originální konstrukce 
stroje umožňuje přidat 50-70% plniva a aby mohl začít pracovat, 
vyžaduje pouze 0,5 až 1 kg hmoty, což umožňuje flexibilní přístup 
k výrobě a experimentování s procesními parametry. Tým je ote-
vřen konzultacím a uzavření licenční smlouvy pro konstrukci stro-
je. (TOPL20240305002)

Rumunský výzkumný tým vyvinul vylepšený senzor s optickými 
vlákny přizpůsobený pro detekci alergenů v potravinářských vý-
robcích v reálném čase a místě
Tým vyvinul bio-senzory SPR (Surface Plasmon Resonance) na 
bázi optických vláken, které poskytují jednoduchost a přenositel-
nost. Tyto bio-senzory umožňují rychlou detekci alergenů v potra-
vinách a nabízejí tak bezpečnější možnosti potravin. Prostřednic-
tvím inovativních konstrukčních úprav lze zlepšit miniaturizaci 
a výkon senzoru a připravit tak cestu pro automatizovanou de-
tekci alergenu. Tým hledá partnery pro spolupráci ve výzkumu 
a vývoji. (TORO20240212013)

Rodinná firma ze Srbska vyrábějící pryžové díly hledá obchodní 
zástupce nebo distributory
Společnost založená v roce 1986 v severním Srbsku vyrábí pry-
žové a plastové výrobky pro automobilový průmysl: o-kroužky, 
jeřábové podložky, extrudované těsnící pryžové profily, brzdové 
hadice, hydraulické spojkové hadice a další výrobky z technické 
pryže. Společnost hledá partnery s dobrými obchodními kontakty 
v automobilovém průmyslu, potravinářství, zemědělství a dalších 
oblastech, které potřebují průmyslové pryžové a plastové výrob-
ky. Společnost může také vyrábět díly na základě poptávky kon-
cového zákazníka. Kontakty v jiných zemích EU a třetích zemích 
jsou výhodou. (BORS20231123018) 

Polský výrobce izotermických tašek na pizzu a další teplá jídla 
hledá partnery v potravinářském a HoReCa průmyslu
Tašky mají vnější nylonovou vrstvu, která je odolnější proti opo-
třebení a poškození než tradiční kordura, a jsou vybaveny vyhříva-
cími podložkami napájenými z 12V autozásuvky nebo napájecím 
zdrojem, který umožňuje uvnitř udržet teplotu až 80°C. Mají také 
patentované zapínání pomocí magnetického uzavíracího systému 
ClickByClick s kovovými destičkami a magnety všitými do okrajů 
tašky, což zajišťuje bezpečné uzavření. Magnetický systém zapí-
nání je praktičtější při použití a odolnější než běžné zapínání na 
suchý zip. Magnety se vždy zarovnají ve stejné poloze pro utažení 
víka, aby taška správně těsnila. (BOPL20240327011)

Portugalská společnost navrhující a vyrábějící fitness a sportov-
ní oblečení hledá distributory a digitální prodejce
Portugalská společnost založená v roce 2015 má vlastní značku 
fitness a sportovního oblečení. Oblečení je převážně z Lycry, s be-
zešvým provedením (žádné šití, žádné švy a žádné stehy). Mezi 
produkty patří mimo jiné sportovní podprsenky, trička, tílka, legíny 
a šortky. Společnost také vyrábí a prodává ekologické legíny vy-
robené z příze Amni® Soul Eco s vylepšeným složením polyamidu 
6.6, která umožňuje oděvům rychle se rozložit, když jsou po obno-
šení vyhozeny a ponechány na skládkách.
Technické vlastnosti oblečení: UV ochrana 50+, termoregulace po-
mocí inteligentní příze Emana, bavlněný měkký komfort, odolnost 
proti smršťování a vyblednutí, rychleschnoucí. Společnost spolu-
pracuje především s výrobci Lycry z Brazílie kvůli kvalitě tohoto 
materiálu spojené s pohodlím a odolností. (BOPT20240304016)

Nabídky a poptávky z databáze sítě Enterprise Europe Network pro vás vybírá BIC Plzeň,
partner sítě Enterprise Europe Networ. Pro podrobnější informace se můžete obrátit na BIC Plzeň
tel. 377 235 379  |  Michal Kuncl, kunclm@bic.cz  |  Margarita Müllerová, mullerovama@bic.cz
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Korejská společnost dodává uchopovací roboty pro automatizaci logistiky založené na umělé 
inteligenci 
 
Korejská společnost vyvíjí inteligentní manipulační roboty, umožňující logistické operace, které je obtížné 
automatizovat, jako je třídění, předávání balíků, přeprava boxů, paletizace a de-paletizace.  
Zabývá se platformou AI robotů pro řešení automatizace logistiky. Má jeden z nejlepších výzkumných týmů 
v Koreji s mnohaletými zkušenostmi s výzkumem AI. Hlavním zaměřením korejské společnosti je vyvíjení 
vychystávacího řešení založeného na AI pro různé druhy zboží a na základě tohoto AI řešení navrhuje 
automatizaci pro logistické procesy. Jejím cílem je dosažení kompletního logistického procesu bez lidského 
zásahu. Společnost hledá partnery v Evropě. (TOKR20231212003) 

 
 

Řešení prediktivní údržby založené na umělé inteligenci pro průmyslové systémy a větrné nebo 
fotovoltaické elektrárny 

 
Italská společnost nabízí řešení prediktivní údržby pro průmyslové systémy, založené na umělé inteligenci. 
Nabízená technologie umožňuje zajistit správnou predikci doby poruchy nebo zbytkové životnosti zařízení, 
což zaručuje optimalizaci procesu údržby a následně snížení přímých a nepřímých nákladů.  
Společnost hledá partnery pro rozvoj projektů v zahraničí. (TOIT20231122018) 

 
 

Ukrajinská společnost vyvinula ekologickou kožešinu vyrobenou z konopí 
 
Materiály pro výrobu konopných kožešin pocházejí z Ukrajiny. Tento malý a střední podnik se specializuje 
na výrobu bytového textilu a oděvů. Hledá oděvní značky, obchody a e-shopy, které budou na místním trhu 
nabízet textilie a oděvy z konopné kožešiny. Společnost nabízí distribuční smlouvu. (BOUA20231221018) 

 
 

Ukrajinská inovativní společnost, která je jedním z předních startupů v zemi, nabízí technologii pro 
výrobu zeleného vodíku  

 
Použití různých surovin, jako je biomasa, palivo získané z odpadu (RDF) nebo tuhé regenerované palivo 
(SRF) pro výrobu syntézního plynu může snížit závislost na fosilních palivech a zvýšit efektivitu zdrojů. 
Inovativní technologie zplyňování pro výrobu syntézního plynu zlepšuje kvalitu a výtěžnost syntézního plynu. 
Společnost má dlouholeté zkušenosti s výstavbou a rekonstrukcí objektů chemické výroby a spolupracuje  
s předními vědeckými a inženýrskými centry na Ukrajině. Hledá spolupráci s partnery, kteří chtějí vyrábět 
zelený vodík na základě licenční smlouvy. (TOUA20230904017) 
 
 

 

                                                                                                

 
 

Španělská společnost vyvinula bezkontaktní, vzduchem poháněný kolaborativní robot pro 
fyzioterapii  
  
Robot provádí 3D skenování podle polohy pacienta pro určení anatomie pacienta a úpravy léčby.  
Před zahájením každé léčby pořídí termografický snímek s vysokým rozlišením, který pomůže diagnostikovat 
stav pacienta a měřit vývoj stavu. Fyzioterapeutický robot byl vyvinut s cílem plně podporovat fyzioterapeuty 
v holistické, personalizované léčbě muskuloskeletálních poruch a jejich pacienty bezbolestnou léčbou.  
Bylo prokázáno, že robot objektivně pomáhá při diagnostice svalových poranění pomocí infračervených 
snímků těla a je schopen plně napodobit tlakovou masážní terapii lékaře pomocí teplotně řízeného 
stlačeného vzduchu. Klinické nálezy u pacientů ukázaly, že tento robot má pozitivní vliv na zkrácení doby 
rekonvalescence pacienta ze 7 na 3 týdny a přispívá ke snížení čekacích dob a nákladů na léčbu o 40 %. 
Společnost hledá distributory a obchodní partnery. (TOES20230831004) 
 
 

Německá univerzita nabízí vylepšený proces recyklace potažených lehkých kovů (např. hliníku) 
 
Vylepšený recyklační proces vyžaduje méně zdrojů a méně energie. Má také vyšší výtěžnost recyklovaného 
hliníku. Jedná se o kombinovaný proces čištění, který mechanicky a chemicky odstraňuje povlaky.  
Vhodné inhibitory zabraňují tvorbě oxidové vrstvy. K dalšímu zpracování se používá proces recyklace  
v pevné fázi. Proces vyžaduje asi o 50 % méně energie než dosud používaný proces tavení a má mnohem 
vyšší výtěžnost. Testy potvrdily technickou proveditelnost na úrovni TRL5. Nabídka je vhodná pro recyklační 
firmy se zájmem o využívání licence na bázi obchodní smlouvy s technickou pomocí. (TODE20240129024) 
 

 

Francouzská společnost navrhla průlomový digitální program, který má zabránit únavě zraku v 
důsledku nadměrného hledění do obrazovky 
 
Tento program je určen k tomu, aby byl rozšířen do firem pro usnadnění změny chování, které se týká 
používání očí, a tím zabránil poškozením pohybového aparátu, špatnému držení těla a stresu.  
Program se skládá z 22 krátkých cvičení (v celkové době 1h35), které lze absolvovat v několika lekcích. 
Jakmile budou všechna cvičení dokončena, uživatelé budou mít přístup k řídicímu panelu, kde mohou 
naprogramovat připomenutí pro procvičování. Po 6 měsících získají uživatelé klíčové chování, které si mohou 
osvojit a chránit si tak oči. Společnost nabízí program firmám z různých odvětví na základě obchodní smlouvy 
s technickou asistencí. Program je nyní k dispozici v angličtině. (TOFR20231218015) 
 

 
 

Vybíráme pro Vás nabídky a poptávky z databáze sítě Enterprise Europe Network. Pro podrobnější informace 
se můžete obrátit na BIC Plzeň, tel. 377 235 379 

 
 Michal Kuncl, kunclm@bic.cz 
 Margarita Müllerová, mullerovama@bic.cz 

 
 

 

 

 

 

 

Služby Enterprise Europe Network jsou spolufinancovány Evropskou unií z programu Single Market Programme na základě 
grantové smlouvy č. 101052765 a Ministerstvem průmyslu a obchodu ČR. 
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Společné úsilí se vyplatilo! 
U dohod o provedení práce 
dojde ke zjednodušení
Změny v oblasti dohod o provedení práce, které byly 
schváleny v rámci konsolidačního balíčku a které měly 
nabýt účinnosti od 1. 7. 2024, by v praxi výrazně zkom-
plikovaly mzdovou evidenci a v některých ohledech by 
byly v podstatě neproveditelné. Toto Komora daňových 
poradců ČR vytrvale opakuje od prvních okamžiků pří-
pravy daňového úsporného balíčku a upozorňujeme na 
to i poté, co balíček nabyl účinnosti.

Kde jsou hlavní problémy schváleného znění? Hlavním 
důvodem je především fakt, že by zaměstnavatelé do-
předu nevěděli, zda bude či nebude odváděno zákonné 
pojistné z dané dohody a kolik je tedy bude zaměstnání 
na dohodu o provedení práce stát.
„Navíc z pohledu zdravotního pojištění by zaměstnava-
telé nevěděli, jakou částku mají zaměstnanci vyplatit, 
protože zdravotní pojištění nijak nereaguje na schvá-
lený systém souhrnného limitu. Opakovaně jsme zdů-
razňovali, a to i při projednávání v rámci Poslanecké 
sněmovny, že takový systém bude zaměstnavatele od 
dohod o provedení práce odrazovat a je zde reálné rizi-
ko přesunu do švarcsystému či šedé ekonomiky,“ uvádí 
Jiří Nesrovnal, člen Prezidia Komory daňových poradců 
ČR a vedoucí Sekce daně z příjmů právnických osob.
Protože jde o důležitou věc nejen pro zaměstnavatele, 
ale také pro zaměstnance, Komora spojila síly s ostatní-
mi zástupci zaměstnavatelů a v součinnosti s poslanky-
ní Marií Jílkovou se podařilo s Ministerstvem práce a so-
ciálních věcí dojednat kompromisní řešení, které bylo 
schváleno Poslaneckou sněmovnou.
Podstata nyní schváleného návrhu spočívá v tom, že 
u všech dohod o provedení práce by se limit, od jehož 
výše by bylo placeno sociální a zdravotní pojištění, sní-
žil na 4 tis. Kč (limit pro zaměstnání malého rozsahu). 
Navíc má zaměstnanec možnost si v každém měsíci ur-
čit jednu hlavní, tzv. oznamovanou dohodu, u které by 
zůstal limit pro sociální a zdravotní pojištění v zásadě 
v současné výši, resp. 25 % průměrné mzdy.
Zaměstnavatel, který elektronicky oznámí České sprá-
vě sociálního zabezpečení dohodu jako hlavní, si může 
jednoduše online ověřit, že takovou dohodu neoznámil 
jiný zaměstnavatel dříve. V tomto případě by platil prin-
cip – kdo dřív přijde, ten dřív mele. Tedy vyšší limit by byl 

u toho zaměstnavatele, který dohodu oznámil nejdříve. 
Ten pak bude vyšší limit u dohody zaměstnance uplat-
ňovat, a to do doby, než zaměstnanec ukončí tento re-
žim, nejpozději v návaznosti na ukončení dohody.
Návrh myslí i na to, aby nedocházelo z různých důvodů 
k „blokaci“ zaměstnance zaměstnavatelem. Režim tak 
může z moci úřední na žádost zaměstnance ukončit 
i ČSSZ, pokud jí zaměstnanec doloží ukončení dohody 
o provedení práce s daným zaměstnavatelem.
„Tento kompromisní návrh by mohl být v praxi prove-
ditelný a pro zaměstnavatele, ale i zaměstnance před-
vídatelný. Ukazuje se, že naše systematická společná 
snaha a hlavně dostatečná odborná diskuze, po které 
jsme volali, nakonec přinese ovoce,“ uvedl Jiří Horecký, 
prezident Konfederace zaměstnavatelských a podnika-
telských svazů ČR.
Podařilo se zároveň prosadit původní návrh, tj. aby byly 
dohody od 1. 7. 2024 pouze oznamovány, aby měla Čes-
ká správa sociálního zabezpečení možnost „zmapovat“ 
situaci v této oblasti, a až od 1. 1. 2025 by platily změny 
v oblasti limitů pro odvod pojistného. „Považovali by-
chom za vhodnější, aby byla doba, kdy jsou dohody pou-
ze oznamovány delší, a až na základě provedené analý-
zy by se případně přistoupilo k dalším změnám, ale jde 
o kompromis, kdy musely ustoupit obě strany,“ doplňuje 
Bohdan Wojnar ze Svazu průmyslu a dopravy České re-
publiky.
Na druhé straně Komora musí ocenit, že nakonec stát 
začal seriózně jednat a podařilo se vyjednat kompromis-
ní variantu, která bude alespoň v praxi realizovatelná 
a proveditelná. „Zde musíme ocenit pomoc a spoluprá-
ci především paní poslankyně Jílkové a pana poslance 
Kohajdy a také expertů MPSV. Věříme, že příběh dohod 
přispěje k tomu, že v případě budoucích legislativních 
změn budou připomínky kompetentních nevládních při-
pomínkových míst více zohledňovány,“ uvádí tajemník 
úřadu Hospodářské Komory ČR Ladislav Minčič.
„Opětovně to ukazuje, že společným cílem Komory da-
ňových poradců ČR, Hospodářské komory ČR, Svazu 
průmyslu a dopravy České republiky a Konfederace za-
městnavatelských a podnikatelských svazů ČR je, aby 
předpisy byly jednoznačné, nesporné a bez zbytečných 
nákladů a zvýšené administrativy pro podnikatele pro-
veditelné,“ uzavírá Nesrovnal.
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AXION Dental Dock Cheb s.r.o..
stomatologie
IČ: 10873511, Kischova 1732, 140 00 Praha 4
https://axiondentaldock.cz/

Dry Ice Techlogy s.r.o.
čištění povrchů suchým ledem, laserem, pískováním
IČ: 11654210, Stříbrná 629, 358 01 Kraslice, 
https://www.dry-ice-technology.cz/

Lindner Türen – Fassaden s.r.o.
povrchová úprava a zušlechťování kovů, obrábění
IČ: 49193929, Karlovarská 1415, 363 01 Ostrov

OK STS Toužim, a.s.
vývoj, konstrukce a výroba kovových palet nejen pro automobilový průmysl
IČ: 49790331, Žlutická 430, 364 01 Toužim
http://www.oksts.cz/

SUAS GROUP a.s., 
energetika, cirkulární ekonomika, realitní a developerské činnosti a strojírenství
IČ: 10701702, Staré náměstí 69, 356 01 Sokolov
https://www.suasgroup.cz/

Kompletní seznam členů KHK KK naleznete zde.

Krajská hospodářská komora 
Karlovarského kraje představuje 
firmy a podnikatele, kteří se stali 
novými členy KHK KK:

Yez! Výživa s nutričním terapeutem, Veronika Vlčková
Poskytování komplexních poradenských služeb v oblasti výživy v Karlových Varech a okolí. Speciali-
zuje se nejen na kvalitní diagnostiku složení těla, ale především na nutriční poradenství pro širokou 
veřejnost od mladých zákazníků až po seniory a aktivní či rekreační sportovce přímo na míru každé-
mu klientovi s ohledem na jeho návyky, pracovní zátěž a zdravotní speci�ka. 

Natálie Bezdíčková – kosmetické služby a kadeřnictví
Provozuje kadeřnictví Bílý Květ v centru Karlových Varů, 
zároveň také nabízí mobilní kosmetické a vizážistické služby
v pohodlí domova svých klientek. 

Halyna Deykalo – Kosmetika La Rosa
Kosmetický salon blízko centra Chebu, kde nabízí kosmetické služby v té nejvyšší kvalitě. Svým klient-
kám i klientům se plně věnuje a soustředí se na to, aby při výkonu jednotlivých služeb mohli relaxovat 
a byli maximálně spokojeni.

Institut RM, Pavel Vaněk
Snaží se o individuální přístup a péči o člověka jak v oblasti fyzické, tak i duševní. Prvním krokem 
v péči o tělo by měla být aktivní forma prevence a uzdravování - pohyb. Proto nabízí zdravotní cvičení 
jak pravidelně, tak nepravidelně. Druhým krokem v péči o tělo je určitě masáž, která se neprovádí jen, 
když už nás něco bolí.

a řadě dalších…

Olena Ukalska - manikérka a pedikérka
Nabízí manikúru, pedikúru a kreativní úpravu a modeláž 
nehtů, kreativní líčení, dětský koutek a dojezd za klienty 
do lázeňských domů a domácností.

https://axiondentaldock.cz/
https://www.dry-ice-technology.cz/
http://www.oksts.cz/
https://www.suasgroup.cz/
https://www.khkkk.cz/komorova-sit/clenska-zakladna/
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AXION Dental Dock Cheb s.r.o.
Firma AXION Dental Dock Cheb 
s.r.o. podniká v oboru zdravot-
nictví od roku 2022, kdy zajišťuje 
kompletní stomatologickou péči 
pro své pacienty té nejvyšší úrov-
ně. Zubní ordinace AXION Dental 

Dock Cheb je dceřinou společností AXION Dental Dock se 
sídlem v Praze. Hlavním ošetřujícím lékařem je MDDr. Ing. 
Lukáš Kaloš. V ordinaci působí i stomatolog MDDr. Tomáš 
Rolník, který po dobu pěti let sbíral zkušenosti právě 
v pražské společnosti a následně se rozhodl své řemeslo 
provozovat ve svém rodném městě. 

Jednatelů společnosti, pana MDDr. Tomáše Rolníka 
a MDDr. Ing Lukáše Kaloše jsme se zeptali:

Jak byste popsali Vaši firmu?
Společnost AXION Dental Dock Cheb založená od roku 
2022 je moderní zubní ordinací nabízející pacientům 
kompletní škálů výkonu v zubním lékařství.  Pracuje podle 
nejnovějších vědeckých poznatků, využívá nejmoderněj-
ší technologie jako jsou dentální mikroskopy, skenovací 
a frézovací zařízení, 3D tiskárny, 3D rentgenové přístroje. 
Cílem je pacienta celkově uzdravit a následně ho sledovat 
v rámci prohlídek a dentální hygieny, aby už nikdy nemu-
sel podstupovat náročná stomatologická ošetření. Naši 
klienti poznají bezbolestnou stomatologii a skutečnou 
péči o jejich zdraví. Už se nemusejí bát bolesti zubů nebo 
stále se vracejících zubních kazů nebo parodontitidy.

Na co jste při svém podnikání opravdu hrdí?
Jsme rádi, že lidé z Karlovarského kraje mají zájem o kva-
litní péči a myslí na své zdraví. Přinesli jsme do Chebu 
nový koncept ošetřování, který má pacient zcela pod 
kontrolou, je informován a přesně ví, co ho čeká. Našimi 
klienty se stávají lidé, kteří mají opravdový zájem o své 
zdraví, jsou ochotni dodržovat správné postupy dentální 
hygieny a nechtějí stále dokola řešit problémy se svým 
chrupem. Nemáme uzavřené smlouvy se zdravotními po-
jišťovnami. Omezovalo by to naše léčebné možnosti. Bez 
pojišťoven můžeme nabídnout celé spektrum kvalitních 
a spolehlivých postupů. Podmínky pojišťoven neumožňují 
využívat vědecky ověřené postupy ošetření ani neumožní 
zajistit dostatečný čas na precizní provedení výkonů.

Jaké jsou Vaše podnikatelské plány do budoucna?
Udržet nastavenou vysokou laťku kvality a rozšiřovat 
a vzdělávat další personál, abychom mohli nabídnout náš 
koncept ošetření pro více pacientů. Zároveň, navazuje-
me úzkou spolupráci se školskými zařízeními v kraji, aby-
chom mohli doplňovat personál dle potřebné kvalifikace. 
Ve spolupráci s Karlovarským kraje chceme v našem re-
gionu zahájit sérii preventivních programů pro širokou 
veřejnost, kde se lidé budou dozvídat ucelené informace 
ohledně správné dentální hygieny a výživy.

Co vás nejvíce trápí při vašem podnikání?
Každodenní nárůst byrokracie a administrativy. Nejednot-
nost kontrolních aparátů státu, kdy mají stejné instituce 
různé požadavky na zubní ordinace v odlišných krajích.

Krajská hospodářská komora 
Karlovarského kraje 
představuje své členy:



Odvětví energetiky doufá 
v návrat stabilizace 
Odvětví energetiky stále hledá cesty ke stabilizaci. Čelí 
totiž celé řadě výzev. Ať je to hledání východiska z do-
znívající energetické krize, dosažení environmentálních 
cílů nebo nedostatek kvalifikované pracovní síly. Po-
mocnou ruku jim v tom podává i Krajská hospodářská 
komora Karlovarského kraje (KHK KK). 

„Energetická krize ukázala, jak zranitelné může být od-
větví vůči vnějším šokům. Stabilizace tohoto sektoru je 
klíčová pro celou ekonomiku,“ konstatoval Tomáš Linda, 
předseda představenstva KHK KK.
Odvětví energetiky se stále zotavuje z energetické kri-
ze, potvrdil David Najvar, místopředseda představenstva 
společnosti SUAS GROUP a člen představenstva spo-
lečnosti Sokolovská uhelná. „Nastala doslova revoluce 
na trhu s energiemi, která zásadním způsobem ohrozila 
dostupnost energií a vyšroubovala ceny do astronomic-
kých výšek. Evropa a samozřejmě i ČR v minulosti pod-
cenila bezpečnost dodávek energie, nesoustředila se na 
stabilní zdroje výroby energie, které se na mnoha mís-
tech v Evropě odstavily. Ukázalo se, jak nebezpečná byla 
naše závislost na ruském plynu. Po rozpoutání války na 
Ukrajině tak EU jednoznačně pochopila, že bude muset 
diverzifikovat zdroje. Myslím, že nás ta turbulentní doba 
mnohému naučila, a řada domácností a firem se z ní do-
dnes vzpamatovává. Naše společnost Sokolovská uhel-

ná se snažila pomoci městům, obcím i podnikům v Karlo-
varském kraji minimálně tím, že udržela ceny elektrické 
energie a tepla v rozumné výši,“ řekl k uplynulému ob-
dobí. „Během energetické krize často zaznívalo, že trh 
s elektrickou energií nefunguje. Funguje normálně, ale 
selhala jeho regulace.“
Rok 2023 nebyl snadný ani pro vodárenství, které také 
čelí různým výzvám – od vysoké fluktuace ceny energií 
přes přísnou legislativu týkající se odpadů. „Vodárenské 
společnosti se stávají stále více závislými na digitální 
technologii a moderním vybavení, což vyžaduje specia-
lizovanou pracovní sílu. Ta však chybí. Kromě toho hro-
zí, že odvětví ztratí mnoho zkušených pracovníků, kte-
ří odcházejí do důchodu, aniž by měli komu předat své 
mnohaleté zkušenosti. To vytváří naléhavou potřebu 
investovat do odborného školení a rozvoje pracovníků, 
aby bylo zajištěno, že budou mít potřebné dovednos-
ti k údržbě a modernizaci infrastruktury vodárenství. 
Snažíme se proto přilákat mladé talenty a poskytnout 
jim atraktivní formou získání potřebných dovedností 
a znalostí pro moderní technologie v oboru,“ sdělil David 
Bracháček, předseda představenstva společnosti CHE-
VAK. Jak podotkl, vodárenství se také musí adaptovat 
na změny klimatu. „Extrémní povodně, dlouhotrvající su-
cho a změny srážkových vzorců mají značný vliv na zá-
sobování vodou a čištění odpadních vod. Změny klimatu 
vedou k neustále rostoucímu tlaku na infrastrukturu 
vodárenství. Proto investujeme do inovativních tech-
nologií a strategií, které zahrnují lepší využívání zdrojů 
vody, zlepšenou údržbu infrastruktury a rozvoj odolněj-
ších systémů pro zásobování vodou. Zároveň se snaží-
me využívat potenciál, který zůstal poslední roky skrytý. 
Příkladem je využívání čistírenského kalu, který lze zpra-
covat různými způsoby tak, aby by se namísto současné 
klasifikace jako odpadu, stal po aplikaci na zemědělské 
půdě přínosem s pozitivním vlivem na životní prostředí. 
Pracujeme na projektech cirkulární ekonomiky tak, aby 
cena, kterou platíme za čištění odpadních vod, byla udr-
žitelná pro všechny naše - jak běžné, tak firemní zákaz-
níky,“ vysvětlil. 
„Uplynulý rok se nesl ve znamení výrazného meziročního 
nárůstu vstupních nákladů, které se odrazily v ceně vod-
ného a stočného pro naše odběratele. Nejvýznamnějším 
vstupem byla bezesporu cena elektrické energie,“ sdělil 
Vladimír Urban, jednatel společnosti VODÁRNA SOKO-
LOVSKO. „V rámci roční spotřeby elektrické energie naší 
společnosti pro výrobu, distribuci pitné vody a odvádění, 
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čištění odpadní vody znamenala pro bližší představu fi-
nanční skok ze 17 miliónů roku 2022 na 30 miliónů v roce 
2023. Dalším mnohokrát zmiňovaným vlivem je inflace, 
která vstupuje do většiny nákladů. Ta byla a bohužel ješ-
tě asi chvíli bude dalším významným faktorem ovlivňu-
jící naši cenu i pro rok 2024. Nicméně se nám myslím 
podařilo naše okolí přesvědčit, že naše zdražení nezna-
mená pro rodinný rozpočet tak významný náklad oproti 
nárůstu cen elektrické energie a plynu. Pro lepší před-
stavu bylo naše meziroční zdražení V+S pro rok 2023 ze 
105 korun na 119 korun za 1 metr krychlový pitné a odka-
nalizované vody, což je sice skokově o 14 korun, ale pro-
centuálně p̀ouze` o 13,8 procent. U elektrické energie 
to přitom bylo 100 % a u plynu 200 %,“ řekl a doplnil, že 
díky změně vlastnické struktury zůstává zisk z hospoda-
ření přímo v regionu a je tak efektivně reinvestován do 
potřebné obnovy vodohospodářského majetku. 
David Najvar sleduje odvětví energetiky celý svůj pro-
fesní život. „A tak mohu říct s jistotou, že se za uplynu-
lých 30 let změnilo všechno. Především před 30 lety 
neexistoval trh s elektřinou, pro všechny odběratele 
byl ustaven 1. ledna 2006. Pak následovaly začátky 
trhu s podpůrnými službami. Obchodování s elektric-
kou energií se postupem času přesunulo z bilaterálních 
obchodů na burzu. Velkou změnu v tomto odvětví také 
přinesla evropská směrnice, která vstoupila v platnost 
v roce 2003 a zavedla systém pro obchodování s povo-
lenkami na emise skleníkových plynů. Spolu s tím se za-
čaly objevovat úvahy o dekarbonizaci výroby elektrické 
energie,“ zavzpomínal. „Ovlivnilo to pochopitelně i těžbu 
Sokolovské uhelné, která postupně snížila objem vytě-
ženého uhlí z 10 milionů tun ročně na 3 miliony tun.“ Dal-
ším zlomovým okamžikem podle něj byla také globální 
ekonomická krize kolem roku 2008, která energetiku 
ovlivnila na několik následujících let. „Později začaly sílit 
plány na útlum těžby a spolu s tím i potřeba transforma-
ce společnosti.Po celé uplynulé tři desítky let nicméně 
Sokolovská uhelná ruku v ruce s těžbou velmi odpověd-
ně přistupovala k rekultivacím a obnově rozsáhlých úze-
mí na Sokolovsku. Vzniklo například přírodní koupaliště 
Michal, golfový areál, jezero Medard. Jednou z hlavních 
priorit se stala ekologizace provozů, což mělo výrazně 
pozitivní dopad do stavu životního prostředí v celém 
kraji,“ připomněl. 
I podle Davida Bracháčka se vodárenství za uplynulé tři 
dekády změnilo takřka k nepoznání, ale cíle zůstávají 
stejné.  „Téměř přesně před 30 lety proběhla transfor-
mace krajských státních podniků vodovodů a kanalizací, 
které spravovaly do té doby státní vodárenskou infra-
strukturu. V roce 1993 pak stát převedl bezúplatným 
převodem majetek bývalých státních podniků včetně 
vodárenské infrastruktury na samosprávu a tím i odpo-

vědnost za zásobování pitnou vodou na města a obce, 
včetně práva rozhodovat a řídit. Celá transformace pro-
bíhala na základě privatizačních projektů, které byly 
různé téměř kraj od kraje. To přineslo na jednu stranu 
příležitost svobodného rozhodování samospráv o po-
době zajištění vodárenských služeb, na druhou stranu 
problematické dědictví atomizace oboru, s mnoha tisíci 
vlastníky a provozovateli,“ popsal tehdejší atmosféru. 
„V takovém prostředí se státu jen obtížně hledaly a hle-
dají nástroje efektivního dohledu. Zejména v devade-
sátých letech, kdy do mnohých velkých měst a regionů 
vstoupily zahraniční vodárenské společnosti, které při-
nesly know-how vysoké kvality péče o majetek, zaměst-
nance a firemní procesy, zároveň však vnesly do oboru 
otázku přiměřenosti zisku v regulovaném a v daném re-
gionu téměř monopolním podnikání,“ poznamenal. „Po-
slední desetiletí začíná, pevně věřím, přinášet stabilizaci 
našeho oboru. Sbližují se postoje ministerstev zapoje-
ných do regulace vodárenství, zjednodušuje se adminis-
trace poskytovaných dotací i prokazování udržitelnosti 
jednotlivých projektů. Zkvalitňuje se vnitrooborová ko-
munikace, oborová sdružení nacházejí společnou řeč 
při práci ku prospěchu našeho odvětví. To všechno jsou 
předpoklady, abychom společně zvládli náročné výzvy, 
před kterými stojíme,“ doplnil.  
Největší změny za posledních 30 let jsou podle Vladimí-
ra Urbana patrné především na technologiích pro výro-
bu pitné vody a čištění odpadních vod. „Zejména kvali-
ta vypouštěných vyčištěných vod z čistíren odpadních 
vod se výrazně promítla na zlepšeném stavu životního 
prostředí. Také další technologie a materiály potřeb-
né pro distribuci pitné vody a odvádění odpadních vod 
zaznamenaly výrazný posun,“ uvedl a připomněl, že to 
však s sebou nese nemalé investice. „Pro nás je jedi-
ným finančním příjmem pro tyto investice pachtovné 
- nájemné, které naše provozní společnost vlastníkovi 
infrastruktury odvádí. A ta se do kalkulace ceny vodné-
ho a stočného promítá poměrně velkou mírou. Pro lepší 
představu v rámci námi provozované oblasti každý od-
běratel zaplatí ze současné ceny za vodné a stočné 119 
korun za 1 metr krychlový asi 25 korun na pachtovné,“ 
vyčíslil. Za posledních 30 let se podle jeho slov také vý-
znamně snížila spotřeba vody. „Zatímco v roce 1993 bylo 
vyfakturováno za 9,7 milionů metrů krychlových vody,  
tak v roce 2022 byla to bylo jen 2,3 milionů metrů krych-
lových. Mezi nejvýznamnější faktory patří zrušení ně-
kterých podniků, výrob, snížení spotřeby vody v domác-
nostech a v neposlední řadě i výrazné snížení procenta 
ztrát v trubní síti,“ vysvětlil a dodal, že pro VODÁRNU 
SOKOLOVSKO byla významnou změnou transformace 
vlastnické struktury provozní společnosti, protože od 
roku 2021 již není vlastněna zahraničním majitelem.
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Byrokracie spojená 
s přípravou staveb za poslední 
tři dekády nabobtnala

Bez zásahu vlády to dál nepůjde. Na tom se shodují sta-
vebníci z Karlovarského kraje, když bilancují loňský rok, 
resp. uplynulé tři dekády. Vyhlížejí změny ve zdlouhavém 
stavebním řízení, ale i ve školství, které nereflektuje trh 
a majitelé stavebních firem také doufají v podporu byd-
lení. Krajská hospodářská komora Karlovarského kraje 
(KKHKK) se jim snaží maximálně pomáhat, aby k těmto 
změnám došlo. 

„Ekonomické prostředí má zásadní vliv na stavební sek-
tor. Globální dodavatelské řetězce byly v předchozích le-
tech narušeny, což stále vede k problémům s dostupností 
a cenami materiálů. Ceny stavebních materiálů a práce 
ovlivňuje také inflace, úrokové sazby a ekonomický růst,“ 
sdělil předseda představenstva KHK KK Tomáš Linda. 
„Zásadní roli hraje také zdlouhavé stavební řízení, kte-
ré může negativně ovlivnit i rozhodování investorů. Bez 
toho, aby se toto zrychlilo a zjednodušilo, se nedá očeká-
vat razantní změna k lepšímu.“ 
Stavebnictví se jen pomalu vzpamatovává z problémů, 
které vznikly v minulých letech. „Loňský rok navazoval na 
velmi nestabilní období, které bylo nejdříve poznamená-

no covidem, jež způsobil nerovnováhu a nestabilitu. Ná-
sledovala energetická krize způsobená nezodpovědnou 
enviromentální politikou, a to vše bylo akcelerované vál-
kou na Ukrajině,“ uvedl Rudolf Borýsek, generální ředitel 
společnosti Lias Vintířov a garant sekce Stavebnictví při 
KHK KK. „Umělými zásahy vlády došlo k určité stabilizaci 
ekonomiky, což se promítlo i do cen stavebního materiálu 
a stavebních prací. K nastavení stropů však u nás došlo 
pozdě, což vygradovalo extrémní inflací. To vedlo k tomu, 
že dopady na stavebnictví a průmysl jsou u nás hlubší 
než v okolních státech. Stavebnictví je ohromný tanker, 
který má velkou setrvačnost. Dopady současných krizí se 
v něm projeví až po roce až dvou,“ vysvětlil. Podle jeho 
slov je problém, že mizí trh, který je na svém konci spojený 
s privátní sférou - bytová výstavba. Pokles nové výstavby 
v ČR za loňský rok odhaduje Rudolf Borýsek na 40 %. „Dů-
vodem je oslabení kupní síly, vysoké ceny ve stavebnictví, 
ale také nestabilita ve společnosti způsobená daňovými 
balíčky, škrty a zvyšováním daní,“ řekl. Jak z toho ven? 
„Je známým pravidlem, že řešení krizí spočívá mimo jiné 
v ekonomickém růstu. Pokud budeme škrtat v oblasti in-
vestic, nemůžeme dospět k růstu. Dlouhodobě apelujeme 
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na municipalitu, aby podporovala veřejnou výstavbu tak, 
aby se krize neprohlubovala. Možných řešení je víc. Může 
to být třeba i podpora výstavby. V Polsku pomohli bytové 
výstavbě tím, že vláda umožnila bankám poskytovat stá-
tem dotované hypoteční úvěry s 2% úrokem.“ 
Trh by potřeboval nějaký pozitivní impuls, to si myslí také 
Marek Drda, zástupce jednatele BAUING KV: „Posledních 
12 měsíců bylo v našem odvětví velmi dramatické a plné 
nejistoty. Zejména kvůli turbulentním cenám materiálů 
způsobené válkou na Ukrajině a manipulací některých 
výrobců. Dále jsme se potýkali s odlivem zájmu investorů, 
kteří váhají s realizací nových
staveb a vyčkávají,“ řekl. 
Stejně jako většinu dalších odvětví, i stavebnictví trá-
pí nedostatek kvalifikované pracovní síly. „Tento stav je 
evergreenem už několik let. Je to důsledek růstu životní 
úrovně z posledních desetiletí a změn chápání společen-
ského postavení osob. Společnost chce mít maximální 
míru vysokoškolsky vzdělaných lidí. Tím vzniká poptáv-
ka po studiu na vysokých školách. Ne všichni studenti 
však jsou schopni a ochotni absolvovat náročné studium 
technického směru,“ sdělil jednatel společnosti Investon 
Vladimír Kádě. „Namísto toho se zvyšuje počet absolven-
tů netechnických škol, kteří však těžko hledají uplatnění 
na trhu práce. Důsledkem je pak úbytek žáků se zájmem 
o učňovské obory. Ke změně tohoto trendu zřejmě ne-
pomůže pouze naléhání odborníků ze zaměstnaneckých 
svazů. Domnívám se, že práce kvalifikovaných lidí bude 
stále potřebnější a s tím poroste i jejich cena na trhu prá-
ce. Pak se zvýší i zájem o odborné školství na středních 
školách a učňovských oborech,“ myslí si Vladimír Kádě. 
Za uplynulých 30 let prošlo také stavebnictví obrovským 
vývojem. „Změnily se materiály, technologie, kvalita vý-
stavby nebo třeba energetické hodnoty staveb,“ bilanco-
val Rudolf Borýsek. „V poslední době zásadně ovlivňuje 
výrobu stavebních hmot radikální enviromentální pří-
stup, který jde leckdy nepochopitelně nerespektuje ani 
fyzikální zákony. To je záležitost, která oslabuje celou 
Evropu v její konkurenceschopnosti.“ České stavebnic-
tví podle jeho slov za poslední tři dekády dosáhlo toho 
nejlepšího, co EU nabízí. „Největším problémem zůstává 
zdlouhavé stavební řízení. Byrokracie spojená s přípra-
vou staveb za poslední tři dekády neskutečně nabujela, 
Termíny související se stavebním řízením se prodlužují 
a často také nedodržují. Nám by pomohlo, aby byly termí-
ny kratší. A pokud by se do té doby úřad nebo účastníci 
řízení nevyjádřili, bylo by to bráno jako souhlas,“ navrhl 
Rudolf Borýsek jedno z řešení. 
Jak vzpomíná na dobu před 30 lety Vladimír Kádě? „Vše se 
zdálo jednodušší, společnost byla naladěná na přijímání 
změn, lidé měli elán a vůli pracovat na progresivních změ-
nách a byla cítit atmosféra nově nabyté svobody. Hodně 

lidí se mohlo začít realizovat a spoustě z nich se s vět-
ším či menším úspěchem dařilo prosadit se. V té době se 
i státní správa snažila podporovat jejich aktivitu a vytvá-
řela podmínky pro podnikání. Bylo méně omezování a re-
gulací. Tenkrát nikomu nepřišlo na mysl, co všechno nám 
v budoucnu postupně začne ztrpčovat aktivní práci, ať to 
jsou různá pravidla dodržování ISO, GPDR, Green deal či 
jiná podobná nařízení. Hodně regulace přinesla také do-
tační politika státu a EU,“ podělil se se svým názorem. 
Společnost BAUING KV na trhu působí deset let, a tak 
Marek Drda zapomínal na její počátky. 
„Stavebnictví je obor neustále přímo závislý na manuální 
zručnosti pracovníku a z tohoto pohledu prochází velkou 
personální krizí. Za posledních deset let jsem viděl mno-
ho skvělých řemeslníků ukončit svojí živnost, nebo jejich 
odchod do důchodu a bohužel nových stejně zručných 
nepřibývá. Když už vložíte důvěru do někoho nového, je 
to většinou zklamání,“ zhodnotil. „Další velká změna je 
v přístupu investorů k vypisování výběrových řízení na 
dodavatele staveb. Smluvní podmínky u vypisovaných 
zakázek jsou čím dál tím více nevyvážené v neprospěch 
realizačních firem. Projektová dokumentace na realizaci 
je nedostatečná nebo chybná stejně jako výkaz výměr. 
Důsledek je pak že stavitel mnohdy musí v krátkém čase 
více řešit nedostatky projektu, rozpočtu a smluvních 
podmínek místo toho aby se soustředil na kvalitu stavby, 
bezpečnost na staveništi,“ uzavřel. 
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Krajská hospodářská komora Karlovarského kraje si vás dovoluje pozvat na 

SETKÁNÍ PODNIKATELŮ S HEJTMANEM 
KARLOVARSKÉHO KRAJE 

Přijměte pozvání na setkání s hejtmanem Karlovarského kraje 
Mgr.  Petrem  Kubisem, který vám představí aktivity Karlovarského kraje 

na  podporu podnikání a zodpoví vaše konkrétní dotazy. 
 

 

Program setkání: 
 

- Podpora podnikatelů ze strany 
Karlovarského kraje  

- Plánované investiční akce 
Karlovarského kraje 

- Diskuse nad aktuálními problémy v 
podnikání 

- Zodpovězení konkrétních dotazů 
podnikatelů 

- Prostor pro networking 
 

 

 

 

 

 

Termín a čas konání:  
23. 9. 2020, 10:00 – 11:30 
hodin 

 

Místo:  
HOTEL DVORANA, Chebská 
394, 360 06 Karlovy Vary  

 

Podmínky účasti: 
Na akci je nutná registrace 
předem nejpozději do 18. 9. 
2020. Účast pro registrované 
včetně občerstvení je zdarma. 

 

Kontaktní osoba: 
Ing. Lenka Mansfeldová 
Tel: 737 045 998 
email: mansfeldova@khkkk.cz 
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LUKAS CZ spol. s. r. o  Továrni 478 | 35134 Skalná
Tel.: + 420 357 070 600, + 420 357 070 621 – 624  |  Fax: + 420 357 070 613  |  obchod@lukascz.cz
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Sortiment LUKAS v maloprodeji zakoupíte např.:
Václav Sladký, Americká 2486/20, 350 02 Cheb
MAISTER PRODEJ NÁŘADÍ s.r.o., Sudentská 78/25, 360 07 Karlovy Vary
TECHMOBIL Cheb s.r.o., Karlovarská  144/52, 350 02 Cheb – Dolní Dvory

VÝROBCE A PRODEJCE NÁSTROJŮ PRO RUČNÍ A
STACIONÁRNÍ (I V CNC STROJÍCH) ŘEZÁNÍ, BROUŠENÍ,
FRÉZOVÁNÍ, KARTÁČOVÁNÍ A LEŠTĚNÍ.

brusné a řezné kotouče (tzv. fl exokotouče)
lamelové brusné nástroje (kotouče, vějíře, talíře)
leštící nástroje (kotouče, tělíska, tyčky)
diamantové brusné a řezné nástroje
technické frézy, gravírovací jehly, rotační pilníky a rašple
brusné pasy, brusné výseky, fíbrdisky, brusné rouno aj. od
výrobců VSM a DEERFOS
technické kartáče LESSMANN

Plastová a hliníková okna
Plastové a hliníkové dveře

Zimní zahrady
Prosklené stěny
Garážová vrata

Protipožární prvky
Přístupové systémy 

Zabezpečovací systémy
Zasklívání balkonů
Interiérové dveře

Zastínění

www.nelan.cz

zimní
zahrady

přístupové
systémy

plastové
a hliníkové

dveře

prosklené
stěny

zastínění
okna

garážová
vrata
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khkkk.cz
spokojenypodnikatel.cz

tel: +420 354 426 140
e-mail: info@khkkk.cz

Datová schránka: d72acea

IČO: 48365513
DIČ: CZ48365513
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spokojenypodnikatel.cz

tel: +420 354 426 140
e-mail: info@khkkk.cz

Datová schránka: d72acea

IČO: 48365513
DIČ: CZ48365513

Yez! Výživa s nutričním terapeutem, Veronika Vlčková
Poskytování komplexních poradenských služeb v oblasti výživy v Karlových Varech a okolí. Speciali-
zuje se nejen na kvalitní diagnostiku složení těla, ale především na nutriční poradenství pro širokou 
veřejnost od mladých zákazníků až po seniory a aktivní či rekreační sportovce přímo na míru každé-
mu klientovi s ohledem na jeho návyky, pracovní zátěž a zdravotní speci�ka. 

Natálie Bezdíčková – kosmetické služby a kadeřnictví
Provozuje kadeřnictví Bílý Květ v centru Karlových Varů, 
zároveň také nabízí mobilní kosmetické a vizážistické služby
v pohodlí domova svých klientek. 

Halyna Deykalo – Kosmetika La Rosa
Kosmetický salon blízko centra Chebu, kde nabízí kosmetické služby v té nejvyšší kvalitě. Svým klient-
kám i klientům se plně věnuje a soustředí se na to, aby při výkonu jednotlivých služeb mohli relaxovat 
a byli maximálně spokojeni.

Institut RM, Pavel Vaněk
Snaží se o individuální přístup a péči o člověka jak v oblasti fyzické, tak i duševní. Prvním krokem 
v péči o tělo by měla být aktivní forma prevence a uzdravování - pohyb. Proto nabízí zdravotní cvičení 
jak pravidelně, tak nepravidelně. Druhým krokem v péči o tělo je určitě masáž, která se neprovádí jen, 
když už nás něco bolí.

a řadě dalších…

Olena Ukalska - manikérka a pedikérka
Nabízí manikúru, pedikúru a kreativní úpravu a modeláž 
nehtů, kreativní líčení, dětský koutek a dojezd za klienty 
do lázeňských domů a domácností.


